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Höstterminens första medlemsmöte 
First Members Meeting of the Fall Semester  

 

§ Ärende/ Meeting point  Information 

1  

 

 

 

 

 

 

 

 

Mötets öppnande 
Opening of the meeting 

 

Mötespresidium: 
Meeting presidium: 
 

 
Närvaro: 
Present: 

 

 Robert Sigvardsson öppnar mötet kl 17:15 
Robert Sigvardsson opens the meeting at 17:15 
 
 
Robert Sigvardsson, mötesordförande / Meeting 
Chairman 
Stina Hultberg, vice mötesordförande / Vice meeting 
chairman 

Kårstyrelse / Student Union Board 
Anton Jakobsson, Jessica Hagström, Ali Al-Zargani, 
Mathias Reinus, Martin Thysell, Ludvig Karlsson, 
Alexandra Elofsson 
 
Medlemmar / Members 
Yaman Masri, Andreas Johansson, Moa Kousholt, 
Miranda Skistad, Adina Johansson, Mia Kostoska, 
Lisa Lönnehed, Julia Andersson, Elin Granemark, 
Linnea Rosendal, Viktor Klar, Lars Mühmel, Ronan 
Hagman, Alexander Solo Runevall, Ada Hvit, Mikael 
Subhi Aboode, Linnéa Thorsell, Julia Haarberg, Måns 
Elmstrand, Rebecca Dyring-Bro, Sara Berggren, 
Nora Nyman Alenäs, Madeleine Hellström, Sebastian 
Gustafsson-Persson, Michael Kerr, Amanda Linn, 
Oscar Söderström, Amanda Moore, Noah Törnblom 
Ward, Carl Hedin, Albin Johansson, Marisa De 
Schepper, Anna Bodenäs, Elin Pettersson, Ossian 
Fröslev, Elin Lindberg, Josefina Lidman, Agnes 
Abrahamsson, Tilda Nordin, Johanna Lindblom, 
Max Wingqvist, Angelica Larsson, Lo Åkerblom, 
Dagny Gustafsson, David Hendel, Axel Lundén, 
Oliver Paulsson. 
 

2  Mötets stadgeenliga 
utlysande 
Properly calling of the Meeting 

 Mötet kallades den 7:e september och handlingarna 
skickades ut den 26:e september. 

The meeting was called on the 8th of September and the 
documents were sent out on the 26th of September. 

Mötet beslutar att mötet anses vara behörigt utlyst 
enligt stadgarna §4 
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 The meeting decides that the meeting is considered properly 
called according to the statues §4 

 

3  Val av mötessekreterare 
Election of meeting secretary 

 §3 - §7 David Geidenmark nomineras till 
mötessekreterare. David godtar sin nominering. 

§3 - §7 David Geidenmark is nominated to be meeting 
secretary. David accepts the nomination. 

Mötet beslutar att utse David Geidenmark till 
mötessekreterare. 

The meeting decides to appoint David Geidenmark as 
meeting secretary. 

§8-16 David Geidenmark får problem med datorn 
och kan inte längre närvara vid mötet. Nytt val av 
mötessekreterare utlyses. 

Deltidsledamot Ludvig Karlsson nomineras till 
mötessekreterare. Ludvig godtar sin nominering. 

§8-16 David Geidenmark has problems with his computer 
and can no longer participate in the meeting. A new election of 
meeting secretary is opened 

Mötet beslutar att utse Ludvig Karlsson till 
mötessekreterare. 

The meeting decides to appoint Ludvig Karlsson as 
meeting secretary. 

 

4  Adjungeringar 
Co-options 

 5 icke-medlemmar / 5 non-members 
Namn / Name 
Johan Dahl, Owen Matthew, Maja Iversen, Louise 
Ahlberg, Sara Benmakhlouf. 
 
Mötet beslutar att icke-medlemmarna adjungeras 
med närvaro-, yttrande- och förslagsrätt mellan §4-18  
 
The meeting decides that the non-members are co-opted 
with presence, statement, and proposal rights between §4-18 
 

5  Val av justeringsperson och 
rösträknare 
Election of Adjusters and Vote 
Counters 

 Yaman Masri nomineras till justeringsperson och 
rösträknare. Yaman tackar ja till sin nominering. 

Amanda Moore nomineras till justeringsperson och 
rösträknare. Amanda tackar ja till sin nominering. 
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Yaman Masri is nominated to be adjuster and vote counter. 
Yasan accepts the nomination 

Amanda Moore is nominated to be adjuster and vote counter. 
Amanda accepts the nomination. 

Mötet beslutar att utse Yaman Masri och Amanda 
Moore till justeringsperson tillika rösträknare för 
innevarande möte. 

The meetings decides to appoint Yaman Masri and 
Amanda Moore to adjusters and vote counters for the present 
meeting. 

 

6  Justering av röstlängd 
Electoral Register 

 

  

7  Fastställande av dagordning 
Approval of the Agenda 

 §2 Val av mötessekreterare saknas i dagordningen, i 
övrigt inga kommentarer. 

§2 Election of meeting secretary is missing in the Agenda, no 
other comments. 

Mötet beslutar att fastställa dagordningen med 
tillägg §2 Val av mötessekreterare. 

The meeting decides to approve the agenda. with the 
addition of §2 Election of meeting secretary. 

8  Organisationsrapport 
Organisation report 

 Föredragande: Styrelsen 
Rapporteur: The board 

Ali Al-Zargani - Studiesocial Växjö / Responsible for 
Study Social matters in Växjö 

Efter att ha gått på har Ali försökt anamma en 
stöttande och rådgivande roll till alla 
studentföreningar och driva på de projekt som är 
utanför föreningarna, såsom dialoger med Växjö och 
Kalmar kommun, Växjöbostäder, universitetet, 
polisen m. fl. Inför introduktionen hölls 
fadderutbildningen tillsammans med studenthälsan 
och polisen, och under introduktionen fokuserade Ali 
på att informera studenter om Linnékårens 
verksamhet, sälja medlemskap och stötta 
studentföreningarna. I och med nedstängningen av 
introduktionen i Växjö samt Garden Party har 
mycket arbete gått till det. Vidare har Ali efter 
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introduktionen samtalat med utbildningsföreningar, 
arbetat med Växjö kommun på projektet ’’Ny i 
Växjö’’, utvärderat introduktionen tillsammans med 
Stina Hultberg på Universitetet samt de utbildningar 
som ges inför introduktionen.  

Ali has since joining the board tried to adopt a supportive and 
advisory role in to all student associations, and to work with 
project outside of the sphere of the associations such as dialogues 
with Växjö and Kalmar municipality, Växjöbostäder, the 
university, the police and others. Prior to the introduction a 
fadder-education was held together with Studenthälsan and the 
police, and during the introduction weeks Ali focused on 
informing students of the the Linnaeus Union’s work, sell 
memberships and supporting the student associations. A lot of 
work has been dedicated to the results due from the shutdown 
of the introduction in Växjö and the Garden Party in 
Kalmar. Ali’s post-introduction work has consisted of 
discussion with various student associations, worked with 
Växjö Municipality on the project ‘’Ny I Växjö’’ as well as 
evaluating the introduction along with Stina Hultberg  and the 
educations given prior to the introduction. 

 

Deltidsledamöter Växjö / Board representatives Växjö 

Deltidsledamöterna i Växjö har fokuserat på att vänja 
sig vid sina nya roller och uppgifter, och gå med i 
respektive arbetsgrupper samt delta på styrelsemöten. 
Antonia har fokuserat på EUniwell och suttit med i 
interna utbildningsrådet UTBK samt informerat 
internationella studenter om kåren under 
introduktionen och medlemskaffet. Antogoni har gått 
med i ER-gruppen och kommunicerar med Ica, 
Willys och LIDL för att starta ett samarbete mellan 
dem och kåren. Emilias fokus har varit på 
utbildningsrådet UTBK samt har gått på som 
huvudskyddsombud (HSSO). 

The board representatives in Växjö has focused on getting used 
to their new roles and tasks, joining their respective workgroups 
as well as participating in board meetings. Antonia has focused 
on EUniwell and participating in the internal educational 
meeting UTBK and has informed international students of the 
Union during the introduction and during the member’s coffee. 
Antogoni has joined the ER workgroup and is currently 
communicating with Ica, Willys and LIDL to start a 
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cooperation between the Union and them. Emilia has focused 
on UTBK as well as being appointed as HSSO.  

Jessica Hagström, Martin Thysell – 
Utbildningsbevakare Växjö & Kalmar / Responsible for 
educational matters in Växjö & Kalmar. 

Sedan förra medlemsmötet har Jessica och Martin 
spenderat stor del av tiden med att lära känna deras 
poster, både gällande det interna och externa arbetet. 
De har båda två suttit med på diverse möten med 
universitetet, såsom RUL, KU-, dekan samt 
prefektbeslutsmöten. Jessica sitter även i 
universitetets ledningsgrupp och ledningsgruppen för 
Treklövern, samt är huvudansvarig för FSV, FHL 
och FEH. Martin arbetar bland annat med 
universitets kvalitetsutveckling, är den som främst 
arbetar medUniversitetskanslersämbetet och är 
huvudansvarig för FKH, NLU och FTK. Efter att ha 
hjälpt till med det studiesociala under introduktionen 
har en stor del av deras arbete varit gällande 
återgången till fysisk undervisning och utmaningarna 
kring det, men har även suttit med i 
disciplinnämnden som har fortsatt ökade fall. För att 
motverka detta har Jessica och Martin även arbetat 
med information om fusk och plagiat. Studentinlagan 
inför höstens utbildningsdiagloger och nytt 
granskningssystem för utbildningskvalite har även 
arbetats med. 

Since the last members meeting Jessica and Martin have spent 
a large part of the time getting to know their positions, both 
regarding internal and external work. They have both 
participated in various meeting with the university, such as 
RUL; KU, dean and prefect decision meetings. In addition, 
Jessica also sits in the university’s management team as well as 
the management team for Treklövern, and is responsible for 
FSV, FHL and FEH. Marin, among other things, works 
with the university’s quality development, is the one who 
mainly works with matters concerning the Swedish Higher 
Education Authority and is responsible for FKH, NLU and 
FTK. After having helped with the study social work during 
the introduction weeks a large portion of their work has 
revolved around the reversion back to more on campus studies 
and the challenge’s around it,but has also taken part of the 
disciplinary committee which has experienced a continuous 
increase of cases. To counteract this Jessica and Martin has 
worked with the information regarding cheating and 
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plagiarism. The student submission for the autumn’s 
educational dialogues and a new review system regarding 
educational quality has also been worked with. 

 

Mathias Reinus – Studiesocial Kalmar / Responsible for 
social matters in Kalmar 

Mathias främsta fokus har varit att bygga relationer 
med föreningar, medlemmar och att vara lyhörd för 
deras önskemål. I arbetet har introduktionen och 
etableringen av ett kårhus i Kalmar varit två 
huvudområden, men Mathias har även hållit i 
fadderutbildning tillsammans med studenthälsan, 
arbetat med aktivitetsplaneringen och tillsammans 
med föreningarna fixat färdigt Smålandsgatan. 
Mathias har även deltagit i råd/komittér såsom 
nräingslivsrådet, ANDT, universitetsstyrelsen och 
ordförande torg. Mathias främsta mål inför 
kommande perioden är att utöka 
medlemsförmånerna och att fortsätta vara lyhörd 
mot medlemmarna och vad de vill ha men även att 
driva på arbetet med kårhuset. 

Mathias’s main focus has been to build relationships with the 
associations and members and to be perceptive to their wishes. 
The introduction and the work of establishing a union building 
in Kalmar have been two major focuses, but Mathias has also 
held a fadder-education together with Studenthälsan, worked 
with the activity schedule and along with the associations 
finished the renovation of Smålandsgatan. Mathias has further 
participated in councils / committees such as Näringslivsrådet, 
ANDT, the university board and held president meetings for 
the associations in Kalmar. Mathias main priority for the 
upcoming year is to strengthen the relations with the 
associations, to expand the student benefits and to continue to 
be perceptive towards the members’s wishes, but also to continue 
the work with the Union building. 

 

Deltidsledamöter Kalmar / Board representatives Kalmar 

Sedan de gått på som Kalmars deltidsledamöter har 
de arbetat med att komma in i och lära sig 
Linnékårens arbete, struktur och rutiner. Vidare har 
de valt de områden och arbetsgrupper som de vill 
arbeta med under verksamhetsåret och utöver 
internahus-, organisations-, och kårstyrelse-möten 
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även deltagit i arbetsgruppernas möten om 
utbildning, studiesocial verksamhet och 
internationalisering. De planerade toastning och spex 
samt fixade sittningshäften för Garden Party 
sittningen och har kontinuerligt lyft Kalmars 
studenters perspektiv i Kårens arbete. Alexandra har 
vidare arbetat med renovering av Smålandsgatan och 
Ludvig har suttit som studierepresentant i 
prefektrekrytering och FHL:s utbildningsråd. 

 
Since they began as Kalmar’s part-time board members they 
have worked to get acclimated to and learn about the Linneaus 
Union’s work, structure, and routines. They have further 
decided upon the areas and workgroups in which tehey wish to 
work with during the year and have, aside from internal house-
, organization- and board- meetings also attended workgroup 
meetings regarding education, study social matters and 
internalization. They prepared sittning booklets for and were 
supposed to toast and spex at the garden party sittning and 
have continuously lifted the perspective of Kalmar students in 
the Union’s work. Alexandra has further worked with the 
renovation of Smålandsgatan and Ludvig has attended 
meetings regarding prefect recruitment and FHL’s 
utbildningsråd as a student representative. 
 
 
Anton Jakobsson – Ordförande / President 
Sedan årsmötet har Antons focus legat på att staka ut 
vägen för kommande verksamhetsår. Anton har varit 
i kontakt med samtliga föreningar i Kalmar, vilket har 
varit givande då Anton endast har bott/studerat i 
Växjö. Kårhusprojektet har varit högt prioriterat, 
men Anton sitter vidare med i universitetets 
bestämmande organ där han för studentperspektivet. 
Kontakt har Anton haft med region Kronoberg och 
Kalmar, samt privata aktörer för att förhandla fram 
studentrabatter. Den inledande tiden har inneburit 
många krismöten då introduktionen i Växjö stängdes 
ner och i Kalmar pausades, enligt bedömningar 
tillsammans med smittskyddet och 
universitetsledningen. Detta har lett till en ekonomisk 
påverkan, framförallt från att Garden Party och de 
senare kårkvällarna behövdes ställas in, något som 
resulterat i en juridisk tvist med anlitade eventbolaget 
och dess underleverantörer. Därför för Anton just nu 
en dialog med universitetet om ekonomiskt krisstöd 
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så att kåren ska kunna fortsätta stödja dess föreningar 
och fortsätta verksamheten för alla medlemmar. 
 
Since the annual meeting Anton’s focus has been on paving the 
way for the upcoming mandate year. Anton has been in contact 
with all associations in Kalmar, which he found to be very 
rewarding as he previously has only studied and lived in 
Växjö. The work with opening a Union building in Kalmar 
has been a priority, but Anton has also participated in the 
University’s leading bodies where he brings the student 
perspective. Anton has been in contact with the Kronoberg and 
Kalmar regions, as well as some private actors, to negotiate 
student benefits. The initial period has brought a series of crisis 
meeting related to the pandemic, when the introductory week in 
Växjö was closed down and paused in Kalmar, from 
discussions with the University management and the regional 
infection control unit. The Union has because of this 
experienced a financial impact, mainly due to the cancellation 
of Kalmar Garden Party and some of the planned union 
nights. This has resulted in a legal dispute with the contracted 
event company and his contractors. Therefore Anton is 
currently in an ongoing dialogue with the university regarding 
financial support so that the union will still be able to help the 
associations and to continue with the regular work. 
 
Tjänstepersoner / Office Workers 
Tjänstepersonerna har deltagit i arbetet inför och 
under introduktionen, och har börjat planera inför 
höstens aktiviteter, bland annat en välkomstmässa 
som kommer genomföras på respektive ort. 
Medlemsantalet har varit lågt under pandemin men 
nu har antalet ökat. I Kalmar har huvudfokuset varit 
att försöka hitta en lokal för ett framtida kårhus, ett 
arbete som framstider i samarbete med universitetet. 
Vid årsskiftet 2021 / 2022 ska avtalen med både 
Växjö och Kalmar kommun omförhandlas, och 
förberedelser för det sker just nu. Tillsammans med 
kommunerna och universitetet planeras det att skicka 
in en ansökan för att bli Årets Studentstad i Sverige 
2022. 
 
The office workers have prepared for and carried out the 
introduction weeks alongside the board, and have begun to plan 
the Autumn’s activities, among other a welcome fair which will 
take place in both cities. The number of members has been low 
during the pandemic, but is now increasing. In Kalmar the 
main focus has been on finding a locale for a future Union 
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building together with the university. By the end of 2021 the  
agreements with both Kalmar and Växjö municipality will be 
renegotiated and preparations are under way. Together with the 
municipalities and the university the union plan on applying 
for the ‘’Student City of the Year’’ in 2022.  
 
 

9  Beslut: Organisationsplan 
Decision: Organization plan 

 

 

 

 Föredragande: Anton Jakobsson 
Rapporteur: Anton Jakobsson 

Den föreslagna organisationsplanen har inte ändrats 
från förra årets då verksamhetsledare tillkom mellan 
Ordförande och Tjänstepersoner. Styrelsen har inte 
funnit anledning att ändra organisationsplanen. 

The proposed organisation plan has not been changed from last 
year when the executive manager was added between President 
and Staff. The board has not found a reason to change it. 

Mötet beslutar att godkänna organisationsplanen 

The meeting decides to approve the organization plan 

 

10  Beslut: Stadgeändring 
Decision: Statue change 

’’ Föredragande: Anton Jakobsson 
Rapporteur: Anton Jakobsson 

Det föreslagna tillägget till stagdarna togs upp och 
röstades igenom, efter revidering, vid det föregående 
medlemsmötet 18/5. Det föreslagna tillägget är: 
’’Samtliga poster i styrelsen kräver att sökande kan 
fysiskt närvara i arbetet lokalt’’. 

The proposed addition to the statues were brought up and 
approved, after revision, at the previous members meeting 
18/5. The proposed addition is: ‘’All positions on the board 
require that applicants can be physically present to work 
locally’’. 

Mötet beslutar att godkänna stagdeändringen. 

The meeting decides to approve the statue change. 
 

11  Beslut: Stadgeändring 
Decision: Statue changes 

 Föredragande: Anton Jakobsson 
Rapporteur: Anton Jakobsson 

Efter överlämning från föregående styrelse och 
överläggning internt föreslår styrelsen två 
förändringar i stagdarna. 
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Första ändringen gäller punkt 4.1 som berör det 
andra ordinarie medlemsmötet under vårterminen 
(årsmötet). Styrelsen föreslår en ändring från 
’’tillsättande av studentrepresentanter för kommande 
verksamhetsår’’ till ’’rättigheten att tillsätta 
studentrepresentanter löpande delegeras till styrelsen 
under det kommande verksamhetsåret’’. Anledningen 
till den förslagna ändring är ett förtydligande, då den 
nuvarande stagdan antyder att samtliga 
studentrepresentanter väljs in under årsmötet när det 
snarare är en process som fortlöper över hela 
verksamhetsåret. 

Den andra ändringen gäller punkt 4.2 samt 4.3, som 
berör det första ordinarie medlemsmötet under 
hösterminen respektive första ordinarie 
medlemsmötet under vårterminen. Styrelsen föreslår 
att flytta informationspunkten om arbetet med 
Linnékårens värdegrund från första ordinarie möte 
under höstterminen till första ordinarie möte under 
vårterminen. Anledningen till den förslagna 
förändringen är att styrelsen under de första 
månaderna innan höstens första ordinarie 
medlemsmöte inte haft möjlighet att sätta in sig i 
arbetet med värdegrunden, och att en förflyttning av 
punkten skulle ge en ökad kvalité på rapporten. 

After discussions through the handover period with the previous 
board and internal discussions two statue changes are proposed 
by the board. 

The first proposed change is regarding point 4.1 concerning the 
second ordinary members meeting during the spring term (the 
annual meeting). The board proposes a change from 
’’Designation of student representatives for the next mandate 
year’’ to ‘’The right to appoint student representatives is 
delegated on an ongoing basis to the board for the upcoming 
year’’. The reason for the proposed change is for clarification 
purposes, since the current statue implies that all student 
representatives are appointed during the annual meeting when 
it in reality is a continuous process over the entire year. 

The second proposed change is regarding point 4.1 and 4.3, 
regarding the first ordinary members meeting of the autumn 
term and the first ordinary members meeting of the spring term 
respectively. The board proposes to move the information point 
regarding the work with the Linneaus Union’s core values 
from the first ordinary meeting during the autumn term to the 

https://sign.visma.net/sv/document-check/b8110b19-8896-4eff-a644-af8d88b088a5

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 

  

Protokoll/ 
Protocol 

 
 
 
 

s.11(13) 
2021-10-06 

 
 

 

first ordinary meeting during the spring term. The reason for 
the proposed change is that the board has not had enough time 
to familiarize themselves with the core values, and that moving 
the information point would result in a higher quality of the 
rapport. 

Mötet beslutar att godkänna stagdeändringen. 

The meeting decides to approve the statue change. 

12  Beslut: Bordläggande av 
värdegrundsrapport  
Decision: Tableing of the report 
regarding Linnaeus unions core values  

 Föredragande: Anton Jakobsson 
Rapporteur: Anton Jakobsson 

I enlighet med ovan proposition föreslås en 
bordläggning av värdegrundsrapporten då styrelsen 
ännu inte haft möjlighet att sätta in sig i arbetet med 
värdegrunden 

Styrelsen föreslår att flytta informationspunkten om 
arbetet med Linnékårens värdegrund från första 
ordinarie möte under höstterminen till första 
ordinarie möte under vårterminen. Anledningen till 
den förslagna förändringen är att styrelsen under de 
första månaderna innan höstens första ordinarie 
medlemsmöte inte haft möjlighet att sätta in sig i 
arbetet med värdegrunden, och att en förflyttning av 
punkten skulle ge en ökad kvalité på rapporten. 

13  Beslut: Entledigande av 
styrelseledamot 
Decision: Dismissal of board member 

 Föredragande: Anton Jakobsson 
Rapporteur: Anton Jakobsson 

Deltidsledamot Frida Ikonen har avslutat sina studier 
på Linnéuniversitetet och kommer därför inte kunna 
fortsätta sitt uppdrag som deltidsledamot i Kalmar. 

Mötet beslutar att entlediga Frida Ikonen som 
ledamot i Linnékåren 

The meeting decides to dismiss Frida Ikonen as a 
board member of the Linneaus Union. 

14  Beslut: Fyllnadsval  
By-election   

 Öppen nominering av deltidsledamot i Kalmar till 
Linnékårens styrelse samt mötessekreterare öppnas. 

David Geidenmark nomineras till mötessekreterare. 
David är inte närvarande på mötet på grund av 
tekniska problem men har tidigare tackat ja till sin 
nominering. 

Ludvig Karlsson presenterar vad posten 
deltidsledamot innebär och vad man kan arbeta med. 
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Sebastian Gustavsson-Persson nomineras till 
deltidsledamot i Kalmar. Sebastian tackar ja till 
nomineringen och presenterar sig själv. 

Niklas Svensson nomineras till deltidsledamot i 
Kalmar. Niklas Svensson är inte närvarande på mötet 
men tackar ja till sin nominering via telefon.  

Open nomination of part-time board member in Kalmar in the 
Linnaeus Union’s board as well as meeting secretary. 

David Geidenmark is nominated for meeting secretary. David 
is not present at the meeting due to technical difficulties but has 
accepted his nomination earlier. 

Ludvig Karlsson presents what the position of part-time board 
member entails and what a part-time board member could do. 

Sebastian Gustavsson-Persson is nominated for part-time 
board member in Kalmar. Sebastian accepts the nomination 
and presents himself. 

Niklas Svensson is nominated for part-time board member in 
Kalmar. Niklas Svensson is not present at the meeting but 
accepts his nomination over telephone. 

Mötet går först till beslut om val av mötessekreterare. 

Mötet beslutar att välja David Geidenmark till 
mötessekreterare. 

The meeting is first deciding on election of meeting secretary. 

The meeting decides to elect David Geidenmark as 
meeting secretary 

Mötet går sedan till val av deltidsledamot genom 
sluten omröstning. 

Mötet beslutar att välja Sebastian Gustavsson-
Persson till deltidsledamot i Kalmar i Linnékårens 
styrelse. 

The meeting is then deciding on election of part-time board 
member on a closed vote. 

The meeting decides to elect Sebastian-Gustavsson 
Persson as part-time board member in Kalmar in the 
Linnaeus Union board. 

    

14 Öppen frågestund 
Open Question Time 

 Yaman Masri frågar om kontaktuppgifter till 
utbildningsföreningar i både Kalmar och Växjö. 
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Detta för att kunna rådfråga föreningarna om 
relevanta frågor för föreningarna i de råd som Yaman 
sitter som studierepresentant för. 

 Anton Jakobsson hänvisar till Ali Al-Zargani, 
studiesocial i Växjö, för vidare kontakt. 

Alexandra Elofsson säger att Yaman kan ta kontakt 
med henne då hon är ordförande för Karolin, 
utbildningsföreningen för lärare i Kalmar och då 
Yaman söker utbildningsföreningarna för 
lärarstudenter. 

Inga fler frågor. 

Yaman Masri asks for contact information to the educational 
associations in both Kalmar and Växjö. This to consult the 
associations regarding relevant questions for the associations in 
the councils where Yaman is sittning as a student 
representative. 

Anton Jakobsson refers to Ali Al-Zargani, responsible for 
study-social matters in Växjö, for further contact. 

Alexandra Elofsson says that Yaman can contact her since 
she is the president of Karolin, the education association for 
teachers in Kalmar since Yaman is searching for the education 
associations for teacher students. 

No more questions. 

15 Övriga frågor 
Additional Matters 

 Marisa de Schepper frågar om hon kan få 
informationen gällande välkomstmässan på engelska, 
då hon är engelsktalande. 

Anton Jakobsson svarar att han ser till att hon får all 
all information på engelska. 

Marisa de Schepper asks if she could receive the information 
regarding the welcome fair in English, since she is English 
speaking. 

Anton Jakobsson answers that he will send the information to 
her in English. 

16 Mötets stängande 
Closing of the Meeting 

 Robert Sigvardsson stänger motet 18:56 
Robert Sigvardsson closes the meeting at 18:58 
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